
Protokół nr XXXI/21 

                       z posiedzenia Rady Miejskiej w Grójcu 

                       w dniu 25 stycznia 2021 roku 

                        które odbyło się w trybie zdalnym 
 

  
  

Obecni na posiedzeniu :  

Lista obecności w załączeniu.  

Obrady rozpoczęto 25 stycznia 2021 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 19:42 

tego samego dnia.  

  

W posiedzeniu wzięło udział 21 członków Rady:  

  

Obecni:  

1.Jerzy Antoniewicz  

2. Karol Biedrzycki 

3. Janusz Dulemba  

4. Henryk Feliksiak  

5. Mirosław Gałka  

6. Tomasz Justyński  

7. Ryszard Krzyżanowski  

8. Anna Lubowiecka  

9. Daniel Marcinkowski  

10. Małgorzata Molenda  

11. Artur Moskal  

12. Weronika Piwarska  

13. Eugenia Poradzka  

14. Dariusz Prykiel  

15. Adam Siennicki  

16. Grzegorz Stolarek  

17. Jacek Stolarski  

18. Artur Szlis  

19. Małgorzata Szymańczak  

20. Agnieszka Wachulec-Kamienik  

21. Krzysztof Woźniak  

 

  



  

W posiedzeniu udział wzięli:  

  

1. Dariusz Gwiazda – Burmistrz Gminy i Miasta Grójec.  

2. Jarosław Rupiewicz - Zastępca Burmistrza Gminy i Miasta Grójec  

3. Mariola Komorowska – Skarbnik  

4. Monika Kozłowska – Naczelnik Wydziału Edukacji i Promocji  

5. Magdalena Śmietańska – Naczelnik Wydziału Gospodarki 

Nieruchomościami  

6. Dariusz Iwańczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej  

  

  

  

Oraz zaproszeni Goście:  

Pan Jerzy Binkiewicz – Dyrektor Grójeckiego Ośrodka Sportu „Mazowsze”          

w Grójcu   

Ad 1. Otwarcie Sesji.  

Pan Przewodniczący Karol Biedrzycki otworzył XXXI Sesję Rady Miejskiej w 

Grójcu. Przywitał wszystkich przybyłych na sesje. Panie i Panów Radnych, Pana 

Burmistrza oraz Wszystkich pracowników Urzędu, jednostek Gminnych. 

 Pan Przewodniczący Karol Biedrzycki podziękował Panu Dyrektorowi Jerzemu 

Binkiewiczowi –za pełnienie funkcji dyrektora a także za udzielanie się w naszej 

gminie, pełnienie funkcji Radnego Gminy, Radnego Powiatowego, odczytał list 

Gratulacyjny w imieniu Rady Miejskiej w Grójcu.  

Następnie w imieniu wszystkich, w imieniu Radnych Rady Miejskiej 

podziękował i wręczył symboliczne kwiaty od Rady, życząc wszystkiego 

dobrego, dużo zdrowia.  

Pan Dyrektor Jerzy Binkiewicz podziękował panu przewodniczącemu Karolowi 

Biedrzyckiemu, za zaproszenie na Sesję Rady Gminy i list oraz za dobrą 

współpracę i oznajmił, że przyszedł  moment przejścia na emeryturę. Życzył 

wszystkim żeby podejmowali jak najlepsze decyzje dla naszej Gminy. 

Podziękował za bardzo dobrą współpracę, obecnemu Burmistrzowi, byłem 

Burmistrzowi Jackowi Stolarskiemu za bardzo dobrą współpracę , Burmistrzowi 

Piotrowi Papaj, Panu Siennickiemu, Dyrektorom obecnym i byłym Zakładów 

Budżetowych naszej gminy, pani Marioli Komorowskiej za bardzo dobrą 

współpracę, pani Sekretarz i byłym paniom sekretarz Naczelnikom Urzędu 



Gminy pracownikom Urzędu , Wszystkim Dyrektorom i Komendantom 

jednostek. życząc dużo zdrowia. Pozdrowił Wszystkich i życzył dużo zdrowi i 

optymizmu.  

Obecnemu dyrektorowi Ireneuszowi Wojciechowskiemu życzył, żeby jak 

najszybciej mógł otworzyć wszystkie obiekty sportowe twierdząc, że to taki jest 

sens ich bycia, życząc dobrej współpracy. 

  

Następnie przewodniczący poprosił o ustalenie kworum. W obradach 

uczestniczyło 20 radnych – jeden Radny zgłosił problemy techniczne, później 

dołączył do posiedzenia Sesji.   

Obrady prawomocne.  

   

Ad 2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.  

Pan Przewodniczący poinformował, że Państwo radni otrzymali porządek obrad, 

zapytał czy są jakieś uwagi do porządku obrad?  

Uwag nie wniesiono.  

  

Proponowany porządek obrad  

1. Otwarcie Sesji.  

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad.  

3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  

A zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2021.  

B zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2021-2031.  

C udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu.  

D zmiany uchwały Nr XXVIII/239/20 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 27 

listopada 2020r.  

E nadania nazw ulicom we wsi Kobylin gm. Grójec.  

F zmiany uchwały nr IV/33/19 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 21 stycznia 2019r.  

4. Przedstawienie Raportu z wykonania Programu Ochrony Środowiska dla 

Gminy i Miasta Grójec za lata 2018-2019.  

5. Przedstawienie przez Przewodniczących stałych Komisji Rady Miejskiej w 

Grójcu planów pracy Komisji na rok 2021.  



6. Informacja na temat przeprowadzonej kontroli w Zakładzie Gospodarki 

Komunalnej w Grójcu.  

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy i Miasta Grójec za ostatni 

okres.  

8. Interpelacje i zapytania Radnych.  

9. Sprawy różne i wolne wnioski.  

10. Zakończenie Sesji.  

  

  

  

Głosowano w sprawie:  

Przyjęcie proponowanego porządku obrad..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

1  

  

Wyniki imienne:  

ZA (20)  

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak,  

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek  

Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik  

NIEOBECNI (1)  

Krzysztof Woźniak  

Porządek obrad przyjęty jednogłośnie.  

  

  

Ad 3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:  

  

A zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2021.  

  

Pani Skarbnik przedstawiła projekt Uchwały i poinformowała, że wprowadzono 

zmiany: zwiększenie dochodów budżetowych 4.400,00 zł.  



Zwiększa się wydatki budżetu o kwotę 1.929.800,92 zł. Ustala się wydatki 

budżetu w łącznej kwocie 156.952.288,79 zł. W wyniku zmian wprowadzonych 

zwiększa się deficyt budżetu gminy o kwotę 1.925.400,92 zł i wynosi po zmianach 

15.859.506,79 zł.  

W wyniku zmian deficyt budżetu wynosi 15.859.506,79 zł i zostanie pokryty 

przychodami z tytułu:  

- sprzedaży papierów wartościowych wyemitowanych przez gminę w kwocie -  

12.000.000,00 zł  

- wolnych środków na rachunku bankowym w kwocie  - 3.854.105,87 zł.  

- niewykorzystanych środków pieniężnych na rachunku bieżącym budżetu – 

5.400.92 zł.  

Poinformowała, że nie było żadnej autopoprawki do projektu Uchwały.  

  

  

  

Głosowano w sprawie:  

zmieniająca Uchwałę Budżetową Gminy Grójec na rok 2021..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

1  

  

Wyniki imienne:  

ZA (19)  

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak,  

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska,  

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Artur  

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)  

Jacek Stolarski  

NIEOBECNI (1)  

Krzysztof Woźniak  

Uchwała została podjęta   



Uchwała nr XXXI/260/2021  

  

  

  

B zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 20212031.  

  

 Pani Skarbnik przedstawiła projekt Uchwały i poinformowała, że wprowadzono 

następujące zmiany:  

Odczytała objaśnienia ponieważ zmieniły się kwoty dochodów i wydatków.  

Dochody zwiększenie o  - 290.64,. zł  

Wydatki zwiększenie o  -2.215.464,92 zł.  

Zwiększenie deficytu budżetu gminy o kwotę 1.925.400,92 zł i wynosi po 

zmianach 15.859.506,79 zł. – pokrycie wolne środki 1.920.000,00zł oraz środki 

na rachunku bieżącym pozostałe - 5.400.92 zł.  

  

  

Głosowano w sprawie:  

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2021-2031..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

0  

  

Wyniki imienne:  

ZA (20)  

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak,  

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Artur  

Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof  

Woźniak  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) Jacek 

Stolarski  

Uchwała została podjęta   



Uchwała nr XXXI/261/2021  

  

  

  

C udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu.  

  

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały i poinformowała, że udziela się 

pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu z przeznaczeniem na realizacje 

następujących zadań :  

1.” przebudowa drogi powiatowej Nr 6608W ulica Poświętne wraz z budowa 

ronda na skrzyżowaniu ul. Ks. P. Skargi i ul. Poświętne w Grójcu” w wys. - 

1.550.000.00 zł  

2.przebudowa drogi powiatowej Nr 1656 W Grójec – Miedzechów na odcinku o 

długości 1980,00 mb w wysokości 450.000,00 zł”   

Pomoc finansowa zostanie udzielona w formie dotacji celowej w 2-21r. w 

wysokości 2.000.000.00zł.  

Warunki pomocy finansowej zostaną określone w umowie pomiędzy Powiatem 

Grójeckim  a Gminą Grójec.  

  

  

Głosowano w sprawie:  

udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Grójeckiemu..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

0  

  

Wyniki imienne:  

ZA (21)  

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak,  

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek  

Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, 

Krzysztof Woźniak  

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  



  

Uchwała nr XXXI/262/2021  

  

  

  

D zmiany uchwały Nr XXVIII/239/20 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 27 

listopada 2020r.  

Pan Dariusz Iwańczyk przeczytał projekt uchwały ustalającej lokalizację 

inwestycji mieszkaniowej przy ul. Kardynała Stefana Wyszyńskiego w Grójcu. 

W uchwale wprowadza się zmiany : powierzchnia terenu inwestycji  4 896 m2, 

inwestycja zlokalizowana będzie na działce nr 3599/5, obręb geodezyjny 0001 

Grójec, jednostka geodezyjna 140605_4 Grójec-Miasto- księga wieczysta 

RA1G00003188/6 o powierzchni 4 896m2.  

  

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały Nr XXVIII/239/20 Rady 

Miejskiej w Grójcu z dnia 27 listopada 2020r..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

0  

  

Wyniki imienne:  

ZA (21)  

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak,  

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek  

Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, 

Krzysztof Woźniak  

  

 Uchwała została podjęta jednogłośnie  

Uchwała nr XXXI/263/2021  

  

  

  

E nadania nazw ulicom we wsi Kobylin gm. Grójec.  



Pani Magdalena Śmietańska przedstawiła projekt uchwały, dotyczący nadania 

nazw ulicom we wsi Kobylin gm. Grójec.  

1.drodze wojewódzkiej nr 722 oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 143 - 

nazwę ul. Piaseczyńska,  

2.drodze gminnej prowadzącej od ulicy Kobylińskiej w kierunku 

północnozachodnim, oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 119 - nazwę ul.  

Bursztynowa.  

3. drodze gminnej prowadzącej od drogi wojewódzkiej nr 722 w kierunku 

wschodnim, oznaczonej jako działka ewidencyjna nr 228 - nazwę ul. 

Ekologiczna.  

  

  

  

Głosowano w sprawie:  

nadania nazw ulicom we wsi Kobylin gm. Grójec..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0,  

NIEOBECNI: 0  

  

Wyniki imienne:  

ZA (21)  

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, 

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka,  

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Jacek  

Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, 

Krzysztof Woźniak  

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

  

Uchwała nr XXXI/264/2021  
  

 

 

  



F zmiany uchwały nr IV/33/19 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 21 stycznia 

2019r.  

Pani Monika Kozłowska przedstawiła treść uchwały w sprawie zmiany uchwały 

nr IV/33/19 Rady Miejskie w Grójcu. Poinformowała, że załącznik nr 1 w sprawie 

określenia kryteriów rekrutacji do publicznych przedszkoli, oddziałów 

przedszkolnych w publicznych szkołach podstawowych oraz do klas pierwszych 

publicznych szkół podstawowych dla których gmina Grójec jest organem 

prowadzącym, określenia liczby punktów za każde z tych kryteriów oraz 

określenia dokumentów niezbędnych do ich potwierdzenia zawiera zmiany które 

zostały przedstawione w projekcie uchwały.  

Poinformowała o zmianach jakie nastąpiły w załączniku do niniejszej uchwały.  

Przewodniczący zapytał czy ktoś ma zapytania , uwagi. Uwag  nie było.  

  

  

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały nr IV/33/19 Rady Miejskiej w 

Grójcu z dnia 21 stycznia 2019r..   

  

Wyniki głosowania  

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 

0  

  

Wyniki imienne:  

ZA (19)  

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak,  

Mirosław Gałka, Tomasz Justyński, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, 

Daniel Marcinkowski, Małgorzata Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, 

Eugenia Poradzka, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek,  

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) Jacek Stolarski, Artur Szlis  

Uchwała została podjęta.  

Uchwała nr XXXI/265/2021  

 

  

  

  



Ad 4. Przedstawienie Raportu z wykonania Programu Ochrony Środowiska 

dla Gminy i Miasta Grójec za lata 2018-2019.  

  

  

Pani  Katarzyna Helińska firma TERRA LEGIS Szczecin poinformowała, że jest 

autorem Raportu i omówiła raport z wykonania Programu Ochrony Środowiska 

dla Gminy i Miasta Grójec za lata 2018-2019,  poinformowała, że zwrócono się 

do nich o wykonanie raportu. Raport jest opracowywany na podstawie art.18 ust 

2 ustawy z dnia 27 kwietnia 2001r. Prawo  Ochrony Środowiska, Burmistrz 

Miasta i Gminy Grójec co dwa lata przedstawia Radzie  

Miasta  Raport z realizacji  Programu Ochrony Środowiska. Przygotowanie 

Raportu ma na celu zebranie w jednym dokumencie danych które będą stanowiły 

podstawę do oceny stanu realizacji  celów wynikających z Programu Ochrony 

Środowiska.   

Zakres niniejszego opracowania to:  

- wykaz wykonanych w sensie  ilościowym i jakościowym zadań wyznaczonych 

w Programie,   

- wykaz niezrealizowanych zadań ujętych w programie z podaniem powodów od 

ich wykonania ,   

- ocena rozbieżności pomiędzy przyjętymi w Programie celami a ich 

wykonaniem,  

- ocena rozbieżności pomiędzy przyjętymi w Programie celami a ich 

wykonaniem,  

- ocena postępu wdrażania programu oraz jego faktycznego wpływu na 

środowisko poprzez dokonanie analizy wyznaczonych w programie 

wskaźników,   

- analizę wydatków poniesionych na ochronę środowiska,   

- propozycja zmiany w założeniach podstawowego Programu poprzez wykazanie 

nowych przedsięwzięć wymagających wprowadzenia, bądź weryfikacji 

przyjętego programu.  

Celem sporządzenia Raportu zwrócono się do jednostek i podmiotów 

organizacyjnych z prośbą o udzielenie informacji o stopniu realizacji 

wyznaczonych w POŚ zadań, uzyskano odpowiedź z następujących jednostek:  



-Urząd Gminy i Miasta Grójec, 

-Nadleśnictwo Grójec, -Spółdzielnia Mieszkaniowa „Samopomoc”,  

-Starostwo Powiatowe Grójec, Powiatowy Zarząd Dróg,  

-Generalna Dyrekcja Dróg Krajowych i Autostrad, 

-Mazowiecki Zarząd Dróg Wojewódzkich.  

 

W Programie Ochrony Środowiska na lata 2016-19 z perspektywą do roku 2023, 

w ramach poprawy  uwzględniono  10 zadań.  

Raport Stanowi przedstawienie zadań, opis zadań, a w przypadku 

niezrealizowania zadania przedstawiona została przyczyna. Przyjęte zostały 

wskaźniki   

Na podstawie zebranych danych na lata 2018-19 wyznaczono 110 zadań. Podjęto 

się realizacji 95. W pełni zrealizowano 35 zadań, reszta jest w trakcie realizacji. 9 

realizowanych na bieżąco 47 zdania ciągłe które są realizowane nieustannie,  4 

we wcześniejszym okresie zrealizowano . Na tej podstawie obliczono stopień 

realizacji zadań. Przedstawiła etapy realizacji w procentach. Raport zrealizowano 

w 86,36 procent, wskaźniki załączone w tabelach.  

Łączne koszty poniesione na realizację poszczególnych zadań – przeznaczonych 

w danym roku   

-2018 - 2. 761. 527.26zł.  

-2019 - 4.584.077.86 zł. łącznie 7.000.345.00  zł.   

W związku z nieosiągnięciem oczekiwanych  wskaźników klimatu nie 

dotrzymane zostały poziomy dla województwa mazowieckiego, wskaźnik 

wyznaczony jest niewystarczający, w związku z czym należy kontynuować 

zadania o charakterze ciągłym.  

 Nowe zadania zostały opracowane w nowym programie który został uchwalony 

w grudniu 2020r.  

Przewodniczący zapytał czy są pytania do Raportu.  

Pytań nie było.  

  

  

  



Ad 5. Przedstawienie przez Przewodniczących stałych Komisji Rady 

Miejskiej w Grójcu planów pracy Komisji na rok 2021.  

  

  

Pan Jerzy Antoniewicz przedstawił plan pracy na rok 2021 Komisji  

Infrastruktury Technicznej, Ekologii i Promocji  

 Plan pracy Komisji Infrastruktury Technicznej, Ekologii i Promocji na rok 

2021.  

  

 1.Rozpatrywanie i ocena projektów uchwał.   

2.Przystąpienie do pracy nad uchwałą w sprawie określenia lokalnych standardów 

urbanistycznych na terenie Gminy Grójec.   

3.Monitorowanie działań nad prawidłową gospodarką odpadami w Gminie 

Grójec.   

4.Informacja o aktualnym stanie inwestycji- rozbudowa PSP nr.1   

5.Wypracowywanie i zgłaszanie projektów uchwał.   

6.Działanie na rzecz ekologii, między innymi przeciwdziałanie zaśmiecaniu 

lasów i innych terenów zielonych.   

7.Aktualna informacja na temat działania Grójeckiej Spółki Komunalnej Sp. z o.o.   

8.Współpraca ze Strażą Miejską, KPP w Grójcu, Sołtysami, Stowarzyszeniami 

Ekologicznymi oraz Dyrektorami Szkół i Przedszkoli na terenie Gminy i Miasta  

Grójec w ramach promowania zachowań proekologicznych.   

9.Ocena realizacji zadania -zimowe utrzymanie dróg i chodników w okresie 

zimowym.   

10.Kontrola stanu technicznego dróg i chodników na terenie Miasta i Gminy 

Grójec.   

11.Współpraca z komisją Gospodarczą, Inicjatyw Społecznych i Rolnictwa w 

ramach wspólnych posiedzeń.   

12.Opracowanie potrzeb i zgłaszanie wniosków do projektu budżetu na 2022 rok.   

13.Rozpatrywanie wniosków od mieszkańców dotyczących rozbudowy 

infrastruktury technicznej Gminy i Miasta Grójec.   

14.Udział członków komisji w uroczystościach, spotkaniach i imprezach na 

terenie Gminy i Miasta Grójec.   

 

 

 

  



Pan Artur Szlis przedstawił plan pracy Plan Pracy Komisji Oświaty na 2021r.   

  

1. Współpraca z dyrektorami oraz przedstawicielami placówek oświatowych z 

terenu miasta i gminy Grójec w ramach działań związanych z ich funkcjonowaniem:  

- Dyrektorem ZAPO i Naczelnikiem Wydziału Edukacji, Promocji i Spraw 

Społecznych w Grójcu.   

- Dyrektorami Szkół Podstawowych   

- Dyrektorami Przedszkoli (Punktów przedszkolnych)   

- Dyrektorami Szkół ponadpodstawowych (LO, ZSP, ZSS)   

2. Współpraca z dyrektorami i przedstawicielami ośrodków kultury, sportu i 

rekreacji w zakresie realizacji przedsięwzięć w nich realizowanych, w tym:   

- Dyrektorem Grójeckiego Ośrodka Kultury w Grójcu   

- Dyrektorem Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej im. S. Laskowskiego                  

w Grójcu   

- Dyrektorem Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Grójcu   

- Dyrektorem Grójeckiego Ośrodka Sportu   

3. Współpraca z przedstawicielami instytucji porządku publicznego i 

bezpieczeństwa mieszkańców w zakresie profilaktyki i prewencji oraz działań 

prozdrowotnych:   

- Komendantem Powiatowej Komendy Policji w Grójcu   

- Komendantem Straży Miejskiej w Grójcu   

- Komendantem Państwowej Straży Pożarnej w Grójcu   

- Dowódcą Centrum Rozpoznania i Wsparcia Walki Radioelektronicznej                      

w Ogrodzienicach.   

- Dyrektorem Powiatowej Stacji Sanitarno-Epidemiologicznej w Grójcu   

- Przewodniczącym Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych   

- Pełnomocnikiem Burmistrza Gminy i Miasta Grójec ds. Uzależnień   

4. Współpraca ze stowarzyszeniami i organizacjami pozarządowymi 

działającymi    na terenie miasta i gminy Grójec w realizacji ich zadań 

statutowych służących mieszkańcom.   

5. Udział członków Komisji w uroczystościach, imprezach, spotkaniach,  

przeglądach i debatach w szkołach, instytucjach i obiektach na terenie Miasta              

i Gminy Grójec (w zależności od możliwości organizacyjnych ograniczonych 

przepisami okresu pandemii wirusa COVID – 19.   

6. Opiniowanie i analizowanie projektów uchwał, w tym uchwały budżetowej             

na  rok 2021.   

7. Zgłaszanie i opiniowanie wniosków oraz konsultowanie spraw dotyczących 

edukacji publicznej, kultury, sportu, porządku publicznego i bezpieczeństwa.  



8. Rozpatrywanie spraw bieżących i zgłaszanych inicjatyw przez 

mieszkańców.   

   

  

  

Pan Jacek Stolarski przedstawił plan pracy Komisji Budżetowej na rok 

2021.  

  

 Plan pracy Komisji Budżetu i Finansów na rok 2021 r.   

1. Ocena wykonania budżetu za 2020 r.   

2. Analiza wykonania budżetu za I półrocze 2021 r.   

3. Analiza wysokości opłaty  za odbiór i utylizację odpadów Komunalnych . oraz 

sposobu pobierania tej opłaty przez Urząd Gminy.  

4. Analiza realizacji podatków - rolnego, leśnego i opłat lokalnych w I półroczu 

2021 r.   

5. Wypracowanie wniosków do budżetu na rok 2022.   

6. Opiniowanie stawek podatków i opłat na 2022 rok.   

7. Opiniowanie projektu uchwały budżetowej na 2022 rok.   

8. Opiniowanie projektów uchwał.  9. Sprawy bieżące.   

  

  

Pan Ryszard Krzyżanowski przedstawił plan pracy Komisji na rok 2021.  

  

 Plan Pracy Komisji Gospodarczej 2021r.   

1. Opiniowanie projektów Uchwał Rady Miejskiej przedstawionych Komisji                           

i współpraca z Komisjami Rady.   

2. Ocena wykonania zadań w ramach funduszy sołeckich na 2020 i analiza 

zadań na 2021 rok.   

3. Analiza realizacji i przegląd inwestycji gminnych zrealizowanych w I i II 

półroczu 2021 .   

4. Analiza inwestycyjna w zakresie dróg i chodników w gminie Grójec.   

5. Opiniowanie projektu Uchwały dot. podatków i opłat będących                                        

w kompetencji gminy Grójec a w szczególności podatku rolnego i leśnego.   

6. Analiza sytuacji i usprawnienie handlu na targowiskach miejskich, 

zaopiniowanie stawek opłaty targowej z handlu na targowiskach miejskich.   

7. Rozpatrzenie informacji z realizacji budżetu gminy za I półrocze 2021 r.   

8. Kontrola i ocena stanu dróg gminnych na terenach wiejskich.   



9. Rozpatrywanie spraw przedstawionych przez mieszkańców gminy Grójec 

dot. zakresu działania Komisji.   

10. Przedstawienie wniosków Komisji i zaopiniowanie projektu budżetu gminy  

Grójec na rok 2022   

11. Analiza działania i ocena funkcjonowania Grójeckiej Spółki Komunalnej.  

  

  

  

Pan Grzegorz Stolarek przedstawił plan pracy Komisji Gospodarki 

Komunalnej Mieszkaniowej, Zdrowia i Spraw Społecznych.  

  

 Plan pracy Komisji Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej, Zdrowia i 

Spraw Społecznych na rok 2021 r.   

1. Tworzenie listy mieszkaniowej – kwiecień- maj   

2. Zapoznanie się z informacją dotyczącą przeprowadzanych remontów                                

w zasobach mieszkalnych gminy oraz ich potrzebami.   

3. Informacja dotycząca ściągalności czynszów mieszkaniowych.   

4. Analiza projektu budżetu na rok 2022.   

5. Opiniowanie projektów Uchwał.  6. Sprawy bieżące.   

  

Ad 6. Informacja na temat przeprowadzonej kontroli w Zakładzie 

Gospodarki Komunalnej w Grójcu.  

  

Przedstawienie protokołu przez przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Tomasza 

Justyńskiego.  

Pan Justyński odczytał protokół z kontroli ZGK z dnia 16.12.2020r. Kontrolą  

objęto sprawy  przekazanych zadań  utrzymania czystości w mieście. Komisja                     

w dniu kontroli nie stwierdziła nieprawidłowości w zakresie utrzymania czystości 

oraz zadań na terenie Gminy i Miasta w Grójcu. W 2020r powierzono Zakładowi 

Gospodarki Komunalnej takie zadania jak: opróżnianie koszów ulicznych , 

usuwanie dzikich wysyp.  



Wnioski: opracowanie i wdrożenie edukacji społecznych w kwestii  utrzymania 

czystości na terenie Miasta i Gminy w Grójcu, zakup materiałów edukacyjnych 

jak również zakup koszy miejskich z możliwością segregacji śmieci.  

Komisja wnioskuje o poddanie pod dyskusję Radzie Miejskiej w Grójcu 

takich zadań jak; 

- sprzątanie koszów ulicznych , 

- sprzątanie dzikich wysypisk,  

- sprzątanie przystanków PKS oczyszczanie słupów ulicznych z plakatów, 

zlecenie tych zadań nowo powstałej Grójeckiej Spółce Komunalnej Spółce  Z o.o.  

Radny Dulemba zadał pytanie, dotyczyło wniosku komisji – sprzątanie 

przystanków PKS, czy odpłatnie czy nieodpłatnie?  

Przewodniczący wyjaśnił, że przystanki już od dawna sprząta gmina – odpłatnie.  

  

  

  

  

Ad 7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy i Miasta Grójec za 

ostatni okres.  

  

Radny Jacek Stolarski zapytał o informację o przetargach, informacja 

wykonania studium planistycznego budowy kolei Grójec –Warszawa?  Przetarg 

unieważniony.  

Burmistrz zamierza zapłacić 500 tys. zł za wykonanie studium planistycznego.  

Skąd będą pieniądze? Prace nad koncepcją linii kolejowej Grójec-Warszawa.  

Wydatek nie jest dofinansowany ze środków zewnętrznych – jest zaznaczone. Pan 

Burmistrz poinformował, że temat kolei jest interesujący , nadarzyła się okazja, 

PLK wystąpiła z taka ofertą do samorządów. Propozycja ujęta w master-planie 

Polskich Linii Kolejowych. Zwrócili się do Marszałka Województwa 

Mazowieckiego o wsparcie tego projektu. Zwrócili się do CPK z prośbą o opinie 

wniosku. Będzie spotkanie z przedstawicielami samorządów (Tarczyna, 

Nadarzyna i Raszyna). Marszałek Województwa Mazowieckiego przychylnie 

spojrzał na wniosek, będzie liderem tego projektu, będzie przygotowana umowa 

pomiędzy Urzędem Marszałkowski a gminą Grójec wskazaną przez pana 



Marszałka jako lidera projektu na zawarcie porozumienia. Mamy zapewnienie 

ustne , że Urząd  Marszałkowski może być naszym partnerem strategicznym w 

tym projekcie. Ceny w wyniku przetargu są optymistyczne, ale wysokie jak na 

możliwości gminy Grójec.  

Z Marszałkiem Województwa odbędzie się spotkanie na temat subregionu w 

lutym w Żyrardowie.  

Jest to potrzebne dla miasta i będzie znaczącym krokiem w rozwoju Gminy.  

Ale bez zgody Rady Miejskiej poważnych kroków nie podejmiemy i musimy 

mieć akceptacje tego wniosku.  

Przewodniczący zapytał skąd będą pieniądze na tą inwestycje?  

Pan Burmistrz poinformował, że pieniądze będą wzięte z budżetu, są 

zabezpieczone w budżecie. Przetarg był niezbędny żeby rozmawiać z 

Marszałkiem i pozostałymi samorządami. Nikt nie zadeklarował żadnego wkładu.  

Marszałek zagwarantował że będzie partnerem strategicznym , nie zadeklarował 

kwoty wkładu do projektu.  

Cały 21 roku jest zaplanowany na rozstrzygniecie przetargu i realizację planu 

strategicznego.  

Pan Stolarski zakwestionował informacje o środkach na realizację tego projektu (  

500 tys. na realizację studium). Zapytał o przebieg kolei, jak będzie zaplanowana? 

Jakie są szacunkowe koszty wybudowania linii kolejowej z Grójca do Warszawy 

i jaką część nasza Gmina będzie musiała włożyć do tego projektu? W jakich latach 

będzie realizowany projekt?  

Pan Burmistrz wyjaśnił, że planowany przebieg trasy Grójec-Piaseczno-

Warszawa, alternatywny z Grójca w stronę Pruszkowa. Nie wydamy pieniędzy 

jeżeli trasa nie będzie wpisana w master-planie , w rozmowach powinien 

uczestniczyć tez Samorząd Warszawski, zabezpieczamy im dojazd. Wszystko 

jest w fazie negocjacji, rozmów.  

  

Trasa wpisana w rozwój Strategiczny Mazowsza  

Pan Jacek Antoniewicz zapytał o zajęcie stanowiska, czy CPK ma się odnieść 

do części pomysłu linii w kierunku miasta Piaseczna i Pruszkowa, czy CPK się 



odniesie do planowanego przebiegu północnych linii. Tamte projekty szybkich 

kolei są to poważne sprawy, wiążą się z wykupem ziemi.  

Burmistrz wyjaśnił iż, zwróciliśmy się do CPK kolei Bus, samo złożenie wniosku, 

CPK cel publiczny zakłada 4 pociągi.  

Większą bolączka jest przebieg obwodnicy do Warszawy, będzie spotkanie                     

z Generalną Dyrekcją. Największy hałas powoduje szybka trasa.  

Pan Stolarski zasugerował, że przed ogłoszeniem przetargu trzeba było zapytać 

Radę i wprowadzić środki, zapytał czy właściciele Kolejki Wąskotorowej 

zwracali się do Konserwatora Zabytków na wyrażenie zgody na budowę tego 

pasa?.  

Pan Burmistrz poinformował, że wniosek uzyskał akceptację , decyzja jasna 

konserwatora, wpisane w master-planie  który jest zatwierdzony. Nikogo nie 

pominęliśmy. Wcześniej było zaplanowane.  

Zamawiający  nie ponosi żadnej odpowiedzialności jeśli unieważni  przetarg.  

Pan Przewodniczący zadał pytanie dotyczące rozmów z samorządowcami – 

rozmów nie było.  

Czy była rozmowa z współwłaścicielami pasa kolei? Czy burmistrz występował 

do Konserwatora Zabytków z zapytaniem ?  

Uzyskał odpowiedź, że nie było takiej potrzeby.  

Radny Stolarski zapytał o zabezpieczone środki 500 tys. zł na tą inwestycję.  

  

  

Ad 8. Interpelacje i zapytania Radnych.  

Do przewodniczącego wpłynęła interpelacja od Radnego Artura Szlisa w 

sprawie poprawy bezpieczeństwa w ruchu kołowym i pieszym w rejonie 

skrzyżowań ulic Zdrojowej, Olimpijskiej i Medalowej.  

W związku ze zdecydowanie zauważalnym wzrostem natężenia ruchu we 

wskazanej okolicy wzrosło zagrożenie bezpieczeństwa dla uczestników ruchu 

kołowego i pieszego.  12 miesięcy.  



Radny wnioskuje o położenie w okolicy skrzyżowań progów zwalniających, co 

zdecydowanie ograniczy prędkość przemieszczających się pojazdów i wpłynie na 

poprawę bezpieczeństwa w ruchu kołowym.  

Drugie pismo to, odpowiedź Burmistrza na Interpelacje Pana Jacka 

Stolarskiego dotyczącą wpisu do Krajowego Rejestru Sądowego Grójeckiej 

Spółki Komunalnej.  

Pan Przewodniczący Karol Biedrzycki przeczytał odpowiedź na Interpelację w 

której wyjaśniono, że poruszona przez Radnego Jacka Stolarskiego sprawa 

błędnego wpisu w Krajowym Rejestrze Sądowym dotyczy wpisu jedynego 

wspólnika spółki Grójecka Spółka Komunalna Sp. z o.o. Sprawa była przekazana 

zarządowi spółki, w celu wyjaśnienia i dokonania stosownej zmiany. Pan 

burmistrz został poinformowany, że wszystkie dokumenty dotyczące rejestracji 

spółki, co do jedynego wspólnika, którym jest Gmina Grójec, były złożone w 

prawidłowej formie zgodnie z tym co było w akcie założycielskim spółki, w 

którym jako wspólnik figurowała Gmina Grójec, a nie Urząd Gminy i Miasta. 

Omyłka leżała po stronie sądu, lecz nie miało to wpływu na zarejestrowanie 

spółki. Zarząd Spółki jest władny do dokonywania zmian wpisów dotyczących 

spółki w rejestrze. Zostałem zapewniony, że wniosek w zakresie sprostowania tej 

omyłki w rejestrze, zostanie sprostowany przy okazji dokonywania zmian, 

obejmujących podwyższenie kapitału zakładowego spółki. Chodzi o nie 

ponoszenie dodatkowych kosztów przez spółkę związanych z każdorazowym 

wpisem do KRS. Wniosek do sądu rejestrowego został wysłany w dniu 31 grudnia 

2020r.  

  

  

  

Ad 9. Sprawy różne i wolne wnioski.  

Pan Przewodniczący odczytał pismo które wpłynęło do Rady Gminy od 

pracowników obsługi Publicznej Szkoły w Częstoniewie dotyczące płacy 

zasadniczej w wysokości najniższej krajowej – dotyczące złożonej wcześniej 

obietnicy:  

W związku z przedwyborczymi obietnicami Pana Burmistrza dotyczącymi 

naszych wynagrodzeń tj. płaca zasadnicza w wysokości najniższej krajowej 

bardzo prosimy o dotrzymanie wyżej wymienionej obietnicy.  



 Obecnie nasza płaca zasadnicza jest pomniejszona o premie w granicach 500zł 

co powoduje, że nasza wysługa (dodatek stażowy) jest dużo niższa, bo obliczana 

jest z niższej płacy zasadniczej.  

Gdyby zgodnie z obietnicami Pana Burmistrza – nasza płaca zasadnicza była taka 

jak najniższa krajowa, wówczas otrzymali byśmy wynagrodzenie dużo wyższe.  

W związku z tym prosimy, żeby nasza wysługa była naliczana od najniższej 

krajowej.  

  

Kolejne pismo od Pracowników Administracji do Pana Burmistrza szkół 

Podstawowych Gminy Grójec w sprawie podwyżki dla pracowników 

administracji i obsługi, którzy posiadają niewiele wyższe wynagrodzenie niż 

minimalne, które od stycznia 2021r wynosi 2.800.00 zł.  Poinformował, że 

zwracali się dyrektorzy szkół i przedszkoli jak również pracownicy obsługi – w 

sprawie płacy zasadniczej.  

Pan Ryszard Krzyżanowski zadał pytanie Burmistrzowi dotyczące pism mostu w 

Żyrówku, twierdząc że były 2 ekspertyzy Inspektora Budowlanego. Mieszkańcy 

Żyrówka, Gościeńczyc, Woli Żyrowskiej, maja problem z dostaniem się na pole, 

w jednym z pism jest opisana sytuacja, że jeżeli byłby ruch do 3,5 tony i pewne 

modernizacje to można by było udostępnić   

Pan Burmistrz poinformował,  że temat na tapecie, dostaliśmy dotację 10 tys. zł. 

na niezależną ekspertyzę profesora Politechniki Warszawskiej. Inspekcja 

Politechniki Warszawskiej była negatywna. Decyzja nadzoru Budowlanego, że 

mostu nie da się uratować. Nie ma dokumentacji do tego mostu. Wszystko co 

mogliśmy zrobić zrobiliśmy.  

Państwo jako Rada możecie zdjąć z innego zadania i przeznaczyć 1ml. lub 1,5 

mln. zł. na budowę mostu . Ja uważam, że generalnie ten  most jest mieszkańcom 

nie potrzebny, aczkolwiek wszyscy mieszkańcy mają dojazd do swoich posesji. 

Od 50 albo od drugiej strony. Nie mamy już szansy na odwołanie.  

Radny Szlis wrócił do tematu pism oświaty i prosił pana Burmistrza o pochylenie 

się nad pismem które wpłynęło od pracowników administracji, twierdząc że są 

pracownikami bez których szkoły nie jest w stanie funkcjonować.   

Zapytał - jaki jest status wniosku i projektu o rozbudowę szkoły podstawowej   

nr 1 w Grójcu?  



Pan Burmistrz poinformował, że odnośnie  Szkoły nr 1 rozmawiał z projektantem, 

który zapewnił, że kseruje ostatnie dokumenty, wyśle dokumenty, odnośnie  planu 

miejscowego, nie ma informacji że te dokumenty dotarły do nas  

Poprosiłem mecenasa o informację, ile możemy czekać na dostarczenie 

dokumentów. Ewentualnie rezygnacja, odstąpienie od umowy, jeżeli pójdziemy 

do sądu może dostać 10% kary. Od niezrealizowania umowy.  

 Miał przygotować interpretację planu miejscowego, która by była pozytywnie 

zaopiniowana przez wydział budownictwa, która pozwoli na wybudowanie 

szkoły i hali sportowej na tym miejscu. Plan miejscowy dopuszcza taka budowę. 

Miał się skontaktować i dostarczyć materiały do nas.  

Przewodniczący poinformował, że rozmawiał z projektantem telefonicznie i pan 

projektant oznajmił, że te dokumenty miał wysłać. Do starostwa dokumenty nie 

wpłynęły.  

Radny Jacek Stolarski poinformował, że Generalna  Dyrekcja  Dróg Krajowych i  

Autostrad złożyła przyrzeczenie ze w 2019r. wykona światła na skrzyżowaniu 

drogi nr 50 w Bikówku (przejście dla pieszych i regulację ruchem ). Jakie są losy 

tych prac?  

Burmistrz wyjaśnił, że w czerwcu 2019 wpłynęło pismo z Generalnej Dyrekcji, 

informujące  że wszystkie prace na drodze krajowej 50 zostają wstrzymane. Nie 

będzie żadnych inwestycji, może jest to związane z budową obwodnicy 

autostradowej. Wstrzymane wszystkie prace. Jak powstanie obwodnica na 50 

będzie odciążony ruch na 50, znikną tiry .COVID spowodował, że generalna  nie 

spotkała się z nami. Na rondzie Rolników zaświeciły się światła,  na tym drugim 

rondzie niestety, nadal jest ciemno.  

Pan Przewodniczący poprosił panią Bożenę  Malinowską żeby przedstawiła, jak 

wygląda sytuacja podwyżek od strony ZAPO – nawiązał do pisma pracowników 

obsługi.  

Pani Malinowska poinformował, że jednym ze składników wynagrodzeń płacy 

minimalnej oprócz wynagrodzenia  zasadniczej jest również premia i nagrody 

jubileuszowa. Jeżeli chodzi o 2 pismo jesteśmy na etapie wyliczania wynagrodzeń 

dla obsługi. Podniesienie płacy minimalnej do kwoty do 2 800 tys. zł. spowoduje 

zwiększenie wydatków o około 16 tys. na kwocie zasadniczej jesteśmy w trakcie 

wyliczania jak będą się kształtowały te kwoty w stosunku  1/12 planów 

zaplanowanych na wynagrodzenia tego roku do planów.  



W ubiegłym roku była podniesiona płaca minimalna - wzrosła o 350 zł. dodatek 

stażowy został wykreślony z płacy minimalnej.  

Były spore podwyżki wynagrodzeń. W tym roku wg przepisów musimy podnieść 

płace minimalną. W skład płacy  zasadniczej wchodzi płaca podstawowa + 

premia.  

Jeżeli pracownik nie dostanie premii to my musimy wypłacić dodatek 

wyrównawczy.  

Przewodniczący poprosił o kontakt jak pani Malinowska będzie dysponowała 

takimi danymi.  

  

Pan Dulemba zapytał o propozycję podwyżek, nauczyciele , grupa zawodowa 

bardzo opiniotwórcza. Musimy się zastanowić skąd te pieniądze weźmiemy. 

Komu weźmiemy i damy nauczycielom. Druga sprawa nawiązał do współpracy 

Rady z Burmistrzem w sprawie opracowania projektu rozbudowy szkoły 

Podstawowej Nr 1. Trzecia sprawa w maju minie pół kadencji w sprawie 

opracowania dokumentacji na szkołę Podstawową  nr 1 w Grójcu . Musimy się 

wszyscy wziąć żeby dokumentacja w końcu była. Żeby Starostwo uwzględniło 

projekt.  

Przewodniczący poinformował, że dokumentacji nie ma, a musi być, natomiast 

jeżeli chodzi o podwyżki poczekamy na wyliczenia ZAPO i zobaczymy, wtedy  

będziemy mogli na ten temat coś szerzej powiedzieć.  

Burmistrz  odniósł się do obietnic przedwyborczych, żeby nie były płace niższe 

od najniższej krajowej, pani dyrektor zwracała się o podwyżkę 100 zł dla 

pracowników obsługi co będzie wystarczające, stwierdził że ogólnie płace są 

niższe. Wszyscy by chcieli podwyżki, wrastająca inflacja uderza w każdą kieszeń. 

Będziemy starali się pomóc w miarę możliwości. Inwestycje są potrzebne, mamy 

gro swoich zadań niezrealizowanych.  

Stolarek zdał pytanie odnośnie 500 tys. zł. na studium planistyczne zwracając się 

do Pani Skarbnik.  

Radny Stolarski nawiązał do wynagrodzeń twierdząc, że wszyscy którzy są 

niezadowoleni mogą zmienić pracę.  

Radny Stolarek zadał pytanie zwracając się do Burmistrza, z kim podpisał umowę 

na całoroczne utrzymanie czystości w mieście i odśnieżanie?  



Burmistrz poinformował, że umowę na utrzymanie czystości podpiszemy z ZGK 

jeszcze nie jest podpisana, na odśnieżanie doraźnie  podpisaliśmy  z firma 

prywatną . ( na styczeń).  

Przewodniczący zakwestionował usługę odśnieżania chodników na terenie Miasta 

Grójec.  

Zastępca Burmistrza Jarosław Rupiewicz nawiązał do zapytań radnych, były  

przetargi, umowy na odśnieżanie dróg i chodników zostały podpisane już w 

październiku obowiązuje od 15.10.2020 do 30 04.2021r. co do posypywania 

chodników. Z firmą MAKROJ. Chodniki są posypywane, piach jest na bieżąco 

uzupełniany. Jeżeli są zastrzeżenia, co do chodników proszę zgłosić do Straży 

Miejskiej.  

Radny Stolarek zapytał o ilość godzin, ilość ulic i o kary za nieodśnieżanie – czy 

były nałożone kary na firmę ?  

Pan Rupiewicz poinformował, że firma była wyłoniona z przetargu do 

odśnieżania chodników.  

Jest sprawdzane czy chodniki są odśnieżane na bieżąco, zostało zlecone 

uzupełnienie pojemników w piach do posypywania, pracownicy monitorują prace 

firmy.  

Radny  Stolarek nawiązał do kar dla firmy MAKROJ i zapytał o wypłacone środki 

firmie pana Rejera - MAKROJ. Zastępca stwierdził że jeżeli usługa była robiona 

to środki zostały wypłacone. Jeżeli nie było robione trzeba było zgłosić do Straży 

Miejskiej.  

Radny Stolarek zakwestionował, że pracownicy ZGK robią robotę za firmę 

MAKROJ.  

Burmistrz sprostował, że ZGK nie wykonuje żadnych czynności za Grójecką 

Spółkę Komunalną są to inne zakresy.  

Przewodniczący zadał pytanie dotyczące administracji PSZOK?  

Uzyskał odpowiedź, że nad PSZOKIEM nadzór sprawuje Grójecka Spółka 

Komunalna.  

Wszczęto dyskusje dotyczącą czystości w parku, padło stwierdzenie, że w 

zakresie GSK nie jest utrzymanie czystości w parku są tylko kosze uliczne, nie 

sprzątanie parku.  



Czy było porozumienie z G.S.K -  PSZOKU? Jest przygotowane przez mecenasa.  

Została poruszona kwestia dostarczenia pojemników do posesji.  

Pan Rupiewicz Zastępca Burmistrza poinformował, że pojemniki były 

rozwożone, można umówić się na drugi termin dostarczenia pojemników 

dzwoniąc do Wydziału Gospodarki Odpadami.  

Burmistrz Gwiazda poinformował czy ZGK czy Spółka są to nasze jednostki 

pracują za nasze pieniądze, dla naszych jednostek i mają pracować dla 

mieszkańców.  

Dobra współpraca i dobra wola, pomoc w sytuacji kiedy spiętrzą się obowiązki. 

Radny Stolarski zaproponował kompromisowo kwestie sprzątania, porozumienie 

które nie jest jeszcze zawarte, żeby włodarze popracowali nad tym, żeby 

przebudować ZGK, żeby zajął się administrowaniem lokali użytkowych i 

mieszkaniowych. Natomiast GSK przejęła sprzątanie zieleni, odśnieżanie, 

sprzątanie chodników. Nie żałujemy pieniędzy na zakup sprzętu. Żeby GSK 

przejęła te zadania. Skoro wydaliśmy już ponad 2,5 ml. złotych na GSK niech 

Spółka przyjmuje kolejne zadania, musi zarabiać na innych działalnościach. 

Dualizm, dwie spółki które robią podobne zadania. Zapisać w KR-sie. 

Ograniczmy zadania Gospodarki Komunalnej a rozbudujmy Spółkę jest to mój 

wniosek rozwiązanie dla miasta najbardziej prawidłowe.  

Pan Rupiewicz zgodził się z radnym Stolarski że wszystkie czynności powinny 

być w jednym podmiocie, po to została powołana Grójecka Spółka Komunalna. 

Docelowo wszystkie te zadania były planowane. Jeżeli byśmy wszystkie te 

obowiązki wrzucili od razu , spółka byłaby za bardzo obciążona. Dodatkowe 

zadania będą docelowo kierowane do spółki.   

Radny Stolarski nie zgodził się jeżeli chodzi o kwestie czasową za rok, trzeba się 

wywiązać, Spółka została zarejestrowana i powinna zacząć działać.  

Burmistrz Gwiazda podkreślił że była to jedna z obietnic wyborczych GSK, 

Spółka  nie ma lokali nie ma budynków. 2,5 mln. zł. było potrzeba do kapitału 

początkowego do założenia Spółki.  

Dzisiaj sytuacja finansowa gminy jest optymistyczna, pierwszy raz w historii 

gminy do budżetu nie trzeba dopłacać.  

Pan Burmistrz poinformował Radnego Stolarka w związku z pytaniem 

dotyczącym samochodów stanowiących majątek spółki. Samochody są 



naprawiane na bieżąco, dodatkowe auto też już zostało wylizingowane, prezes 

zrealizował to zadanie w  środkach 2,5 mln. zł. 2 nowe śmieciarki,  2 używane,  

śmieciarka  i szósta wylizingowana do kontenerów i śmieciarka.  

Radny Stolarek zapytał, czy śmieci są wożone tym samochodem co miał być na 

RIPOK do Radomia czy jeżdżą śmieciarki?   

Uzyskał odpowiedź, że nie ma pozwolenie na przeładunek, nie ma sprzętu do 

przeładowania i samochody jeżdżą do Radomia.  

Radny Stolarek zapytał o rampę do przeładunku, kiedy będzie?  

Burmistrz w celu zakończenia dyskusji poinformował, że  do Radomia jadą nowe 

wylizingowane śmieciarki jak również HAKOWIEC. Robione jest to sprawnie, 

ekonomicznie, dobrze. Jeśli chodzi o pozwolenie środowiskowe, trzeba poczekać. 

Dobrą decyzją było zlecenie w trybie „in-house” w naszej Spółce. Dostaliśmy od 

naszej spółki cenę o 1mln.800 tys. zł, mniejszą niż w ubiegłym roku zapłaciliśmy 

operatorowi,  mamy na inwestycję. Nie musimy dopłacać, mieliśmy płacić 3 mln. 

Nie wiadomo ile byśmy musieli zapłacić operatorowi zewnętrznemu.  

Burmistrz poinformował również, że Pan Prezes Gaweł od stycznia jest na 

stanowisku menedżerskim – pełni rolę prezesa spółki i jest podpisany z nim 

kontrakt.  

  

  

  

Ad 10. Zakończenie Sesji.  

Pan Przewodniczący podziękował i zamknął XXXI Sesję Rady Miejskiej.  

  

  

                                                               Przewodniczący  

                                                                    Rada Miejska w Grójcu  

  

                                                                   Karol Biedrzycki  

  

  

  


